

Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid 7 december 2016

Aanwezig: ±26 personen
Locatie: HvdW De Zuidpilaar

1. Welkom/vaststellen agenda.
De voorzitter heet allen welkom. Fijn om te zien dat wederom veel bekende, betrokken mensen de moeite hebben genomen om te komen. De agenda wordt vastgesteld zonder aanvullingen/veranderingen. Wel het verzoek om de spreektijd in acht te nemen omdat we weer een volle agenda hebben.
2. Mededelingen (kort).
 - Jack Smulders (Wildveld) vraagt aandacht voor hun jaarlijkse kerstmarkt op donderdag 15 december tussen 16:00 en 19:30 uur. Deze zal worden gehouden op Roerdompstraat 5. De opbrengst van de markt is voor Serious Request 2016. Een aantal leerlingen brengt ook 24 uur door in het eigen "Glazen Huis" op het schoolterrein.
 - De presentielijst gaat rond, s.v.p. nieuwe mensen hem helemaal invullen, anders alleen tekenen.
 - Vandaag, 7 december is vrijwilligersdag.

Pagina 1

- Ted Merkus, het uitdiepen en aanvullen van bepaalde plekken in de Oude Beemden is afhankelijk van het beschikbare budget en de kosten ervan. Gerard Cornelissen vraagt verduidelijking over het GVVP. De secretaris geeft aan dat dit in de diverse vergaderstukken staat en met een kleine moeite te achterhalen is op de website. Ook is er de laatste vergaderingen uitgebreid over het GVVP en de punten van Venlo-Zuid gecommuniceerd. Roger Spitz vraagt of de bewoners uit de wijk betrokken zullen worden bij het tunnel-traject onder de Vierpaardjes. De inschatting is dat dat zal gebeuren, maar zal nagevraagd worden.
- Gerard Cornelissen en Kees Dijkmans zouden het fijn vinden als de werkgroep parkeren ook tussentijds verslag doet van eventuele nieuwe ontwikkelingen en niet pas op de plenaire vergadering. Om verwarring te voorkomen is het wel zo verstandig dat wanneer mensen zich ook op dit werkterrein gaan bezighouden eerst contact opnemen met de werkgroep.
- Roger Spitz heeft behoefte aan terugkoppeling en rapportage over de enquête Prof. Gelissensingel. De secretaris vraagt dit na.

Pagina 2, -

Pagina 3, -

Pagina 4, -

3. Vragen n.a.v. Stavaza van de werkgroepen.

Gerard Cornelissen vraagt naar wat de klankbordgroep Turkse Moskee doet. De secretaris geeft aan dat ook hier telkens verslagen van zijn gemaakt en dat deze op de website van het netwerk staan.

Kees Dijkmans vertelt dat er wel degelijk een klankbordgroep Hangjongeren is; dat is hem ter ore gekomen. De secretaris vertelt dat Kees Dijkmans zelf tot ongeveer een jaar geleden katrekker van die werkgroep was en dat die op verzoek van dhr. Dijkmans zelf is opgeheven. Kees Dijkmans ergert zich eraan dat niet alles in de vergadering verteld wordt. Volgens hem weten de Stadsdeelmanager, de opbouwwerker en ook de wijkagenten dat er wel een klankbordgroep is.

Pieter van de Rijdt, stadsdeelmanager vertelt dat er een werkgroep actief is betreffende de Min. Van Hallstraat. Kees doelt misschien daarop? Na het wisselen van diverse meningen geeft Kees aan dat hij er over ophoudt. Ook is er een klankbordgroep Scholieren werkzaam waar ook de jeugdregisseur bij betrokken is. Als er relevante zaken van belang zijn voor de vergaderingen van het netwerk worden die verteld.

4. Uitleg Buurtbus (Miel Lommen).

Venlo-Zuid is de enige wijk in de gemeente zonder buurtbus. Na een haalbaarheidsonderzoek begin dit jaar was de uitkomst dat in de wijk te weinig potentieel was om een eigen buurtbus op te zetten.

Vervolgens is gekeken naar samenwerking met Tegelen of Venlo-Oost. Na diverse aspecten bekeken te hebben is gekozen voor de buurtbus Tegelen. De bedoeling was om op te starten met de huidige Uw Wijkbus Tegelen, die dan ook in Venlo- Zuid gaat rijden en, bij succes, een tweede bus te bestellen.

Het is echter al zover dat Uw Wijkbus Tegelen extra capaciteit nodig heeft met de uitbreiding van hun huidig rijgebied naar Venlo-Zuid.

Stappen zijn al gezet om de financiering van een 2^e bus te realiseren en wij verwachten, al alles volgens plan verloopt, de 2^e bus in maart / april in Zuid te kunnen gaan inzetten.

De bus is bedoeld voor (oudere) inwoners die minder mobiel zijn – zowel fysiek als sociaal – maar wel in staat zijn zelf in de bus te stappen. De bus biedt deze inwoners vervoer aan dat op een gemakkelijke manier te bestellen is, tegen een lage vergoeding en van deur naar deur.

Meer info zal gegeven worden zodra we weten wanneer de bus kan worden ingezet in Venlo-Zuid.

Maar, om deze bus te laten rijden hebben wij extra chauffeurs, ritplanners en gastdames of gastheren nodig. Heeft u, vanaf februari / maart 2017 (korte opleiding voor bus rijden is nodig) enkele uurtjes per week om als vrijwilliger mee te helpen of extra informatie nodig, neem dan contact op met

miel.lommen@gmail.com

Allereerst zal geprobeerd worden de financiering zelfstandig rond te krijgen. Als dit niet (helemaal) lukt dan zal, binnen de regels die het BNVZ daarvoor heeft opgesteld, een bijdrage gevraagd worden. Het projectengeld van het BNVZ is beperkt. De regels zullen nogmaals toegezonden worden.

5. Overlast kamerverhuur (Kees Dijkmans).

Bij hem zijn diverse klachten binnengekomen over overlast door de kamerverhuur. Niet alleen op de Tegelseweg maar ook in andere straten van Venlo-Zuid en andere wijken. Daarom heeft hij zitting genomen in een platform voor Groot-Venlo op dat gebied. Ze zijn met de gemeente in onderhandeling over richtlijnen waaraan kamerverhuurders zich moeten houden, want nu worden die regels die er zijn overtreden. Mart Peters vraagt wat die problemen zijn. Kees

noemt o.a. de toename van kamerverhuur, verloedering van de buurt daardoor, zwerfafval, veel geparkeerde fietsen op het trottoir enz.

Pieter van de Rijdt geeft aan dat nu, niet alles goed geregeld is.

De voorzitter vraagt wat Kees van het Bewonersnetwerk Venlo-Zuid verwacht. Hij verwacht dat berichten worden doorgegeven aan hem.

6. Buurt Bestuurt, resultaten.

Kees Dijkmans geeft aan dat er in de komende Wijkkrant een artikel komt waarin dat allemaal staat, hij wil dat nu nog niet vertellen.

Mart Peters en anderen vragen om dat punt toch voor de volgende vergadering te agenderen, omdat ze er toch al vragen over hebben.

In ons Bewonersnetwerk hebben we met elkaar afgesproken dat we elkaar op de hoogte houden van zaken.

Uit de vergadering komt naar voren dat dhrn. Cornelissen en Dijkmans de werkgroepen verwijten wat ze zelf nalaten, namelijk communicatie over en weer. Hierover worden weer diverse opmerkingen gemaakt die het positief snelle verloop van de vergadering lastig maken. De voorzitter vraagt om respect voor elkaars mening op te brengen.

7. Voorstel financiering Beatrixpark (Roger Spitz).

Voor de zomer zijn de plannen voor dat Beatrixpark gepresenteerd. Nu vraagt de werkgroep aan de vergadering om een financiële bijdrage van €3.385,- voor dat project. Er zijn al bijdragen van gemeente en SAM-fonds gedaan. Wil de wijk ook bijdragen?

De secretaris/penningmeester vertelt dat hij al wat langer geleden projectengeld 2016 heeft aangevraagd voor onder andere dit project, maar daar nog geen positief bericht op heeft gehad. De stadsdeelmanager kan nu nog geen positief antwoord geven op de vraag omtrent dat projectgeld 2016. Dat is een andere discussie.

De vergadering wil de vraag van de werkgroep Beatrix loskoppelen van dat projectengeld en de bijdrage doen vanuit de reserves. De vergadering stemt daar mee in. De werkgroep zal om een factuur vragen.

8. Uitreinplek Genbroekstraat.

Vanuit de vergadering komen o.a. de vragen over hoe de enquête verlopen is; zijn er lijsten handtekeningen, adressen. Hoeveel mensen zijn benaderd? De indruk bestaat dat veel mensen toch niet bevraagd zijn. Een briefje in de bus stoppen met de vraag om te reageren als men niet thuis was, maar wel belanghebbende, is een kleine moeite.

De voorzitter en secretaris zullen e.e.a. bij de bewonersondersteuner, Seday Bayraktar, navragen en de volgende vergadering krijgt verslag.

Ook wil men graag weten hoe de inrichting eruit komt te zien.

9. Wijktheater.

Piet Nillesen vertelt dat er weer een wijktheater komt, nu in een meerjarig project. Het eerste Wijktheater was vorig jaar en op vraag van o.a. Ted Merkus komt er een vervolg. Het SAM-fonds is aangeschreven. Ook het BNVZ zal om een bijdrage gevraagd worden. De secretaris zal de richtlijnen nog eens toemailed. De bedoeling is dat dat project over 2018/2019 loopt.

10. Voorstel data 2017.
8-3, 7-6, 6-9 en 13-12; dit is een voorstel, we kunnen vaker vergaderen, maar dat lijkt niet nodig. We kunnen bij een “heet hangijzer” altijd een extra vergadering samenroepen.
11. Rondvraag.
Gerard Cornelissen, stelt een vraag die uitgebreid in de Stavaza aan bod is gekomen.
Pieter van de Rijdt vraagt of de wijk, het Bewonersnetwerk Venlo-Zuid de renovatie van het Cruijff-court aan de Albatrosstraat steunt?
Op zich vindt de vergadering dat wel een goed idee, maar met name de werkgroep Venlo-Zuid-Schoon vraagt wel om een bijdrage in het schoonmaken van die directe omgeving. Nu is daar enorm veel zwerfafval te vinden en komt er geen of weinig medewerking uit die hoek. Pieter van de Rijdt zal dit meenemen.
12. Afsluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 20:55 uur onder dankzegging en de boodschap “Fijne Feestdagen” aan allen.